
RAE VALLA VANEMAEALISTE NÕUKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL nr 7 

Rae Kultuurikeskuse kohviku ruumis 

18.10.2023  kl 16.00 - 17.30 

 

Juhatas ja protokollis: Agu Laius  

Osalesid: Silva Laius, Kersti Lass, Kaia Pilvik, Anne Rentel, Anu Roop, Tuulike Seljamaa, 

Virve Sepp, Monika Uustal, Maie Vahl.  

Puudusid: Piret Jõhvik, Enn Kesa, Kaie Otsmaa, Ellen Liik, Anne-Lii Mändmets, Kaia Talvik, 

Astra Teras, Tiiu Väinsaar. 

Kutsutud: Maile Kubjas, sotsiaalameti juhataja, Piret Kuusküll, sotsiaalkeskuse direktor. 

 

Päevakord: 

1. Rae valla sotsiaalvaldkonna eelarvestrateegiast ja 2024. aasta eelarvest – Maile Kubjas 

2. Rae Sotsiaalkeskuse teenustest 2023/2024 aastal – Piret Kuusküll 

3. Koosoleku ajast. 

 

Arutelu: 

 

1. Rae valla sotsiaalvaldkonna eelarvestrateegiast ja 2024. aasta eelarvest  

Maile Kubjas tutvustas sotsiaalvaldkonnas vallas kavandatud lahendusi. Keskendutakse 

hooldereformi elluviimisele, milleks saadi riigilt 228 000 eurot pooleks aastaks. Vallas 

tullakse sellega välja, suudetake arendada ka koduteenust.  

Teemade osas, mille on tõstatanud vanemaealiste nõukogu (hambaravi ja ravimitoetuse 

eraldamine, ühistranspordi osas tehtud ettepanekud jt) selgitas, et neid ei ole võimalik 

lahendada, kuna valla eelarve võimalused seda ei võimalda. Transpordi osas soovitas Maile 

Kubjas taotleda ja kasutada rohkem sotsiaaltranspordi võimalust. Taotlused vaatab läbi 

sotsiaalamet. Teenust osutab FORUS takso. Hind 0,20 eurot km, kuid arvestus algab 

ettesõidutasuna linna piirist. 

Tunti huvi ka teenusmaja(de) ehitamiseks valda. Selleks vallas vahendeid ei jätku, valla 

prioriteediks on lasteaia- ja koolikohtade ehitamine. 

Tunti huvi valla endises hooldekodus Lehmja tammiku serval tehtava osas. Maile selgitas, et 

riigilt saadud sihtotstarbelise raha eest see renoveeritakse ning sinna luuakse Ukraina 

põgenike paigutamiseks ruumid. 

Valda uue hooldekodu rajamise osas Maile konkreetseid vastuseid ei osanud anda. 

Otsustati:  

1. Võtta Maile antud ülevaade teadmiseks ning jätkata tööd nõukogu soovitud lahenduste 

leidmiseks. 

2. Kutsuda vanemaealiste nõukogu koosolekule volikogu esimees ja vallavanem. 

2. Rae Sotsiaalkeskuse teenustest 2023/2024 aastal  

Piret Kuusküll tutvustas Rae Sotsiaalkeskuse pakutavaid teenuseid ja töökava 2023/2024. 

Tutvustuse esitlus lisatud protokollile. 

Küsiti sotsiaalkeskuses peetavate loengute kohta. Piret vastas, et saal on väike („masse ei suuda 

vastu võtta“), kuid loenguid peetakse ja info levib Virve sepa kaudu.  

Otsustati: võtta Rae Sotsiaalkeskuse teenuste ja tegevuse tutvustus teadmiseks. 



3. Koosoleku ajast.   

Järgmine kohtumine toimub erandina (Agu Laius peab osalema konverentsil Viljandis) kuu 

neljandal kolmapäeval 22.11.2023 kell 15.00 Rae Kultuurikeskuse kohviku ruumides. 

Ettevalmsitatavaks teemaks kohtumine volikogu esimehega ja vallavanemaga. 

Agu Laius 

(digiallkiri) 


